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Club Pati Aiguafreda 

Resum Temporada 
89-90 

Escola: Poca participació, 
engloba nens de 3, 4 i 5 anys. 
És una tasca molt delicada. 

Pre-benjamí: Gran treball 
de l'equip, que va sortir de la 
tradicional lliga d'Osona per 
competir a la Copa Generalitat 
de la Federació Catalana de 
Patinatge, on va sortir-hi amb 
molt d'èxit, doncs va assolir el 
3r. lloc a la lliga de classifica
ció i va passar a les fases prè
vies on li va tocar enfrontar-se 
a equips amb molta solera: 
Voltregà (que va ser el campió 
absolut), Setmenat i Sant Ce
loni. 

Aleví: Va començar amb 
les baixes de tres jugadors im-
portantíssims a l'equip (un 
d'ells el porter), havent d'in
corporar en substitució a juga
dors amb menys experiència i 
provinents del benjamí, o si
gui, molt joves. Tot i així, es va 
poder classificar per a la Copa 
de Barcelona, competició en 
la que va quedar líder imbatut 
en les fases prèvies, classifi
cant-se així, per les semifinals. 

en les que va derrotar al Sant 
Pere de Ribes per dues victò
ries a zero. A la final, no va po
der superar al C.H. Sant Just, 
assolint doncs el sots-campio-
nat. 

S'ha notat molt la marxa de 
jugadors de l'Aiguafreda cap a 
altres clubs d'Osona, ja que al 
ser Aiguafreda un poble petit, 
falten jugadors per fer equips, 
i els que queden sense equip 
han d'anar a jugar a fora. Han 
marxat a jugar a altres equips 
un total de 5 jugadors en les 
diverses categories de l'ho
quei base. 

Temp. 90-91 

Escola: És l'objectiu princi
pal. Per això s'esta gestionant 
el fitxatge d'un entrenador de 
fora i es prepara una campa
nya de captació d'alumnes 
que ens permeti augmentar el 
nombre de jugadors fins a 10. 

Pre-benjamí: Donada la 
poca participació de l'escola 
en la passada temporada, el 
C.P. Aiguafreda, no podrà fer 
un equip de pre-benjamí en la 
temporada d'enguany. 

Benjamí: El pre-benjamí de 

la temporada passada, que
darà reforçat per tres juga
dors, un d'ells és un dels que 
jugava a fora l'any passat. L'e
quip del benjamí competirà a 
la Copa Generalitat. 

Aleví: Queda molt minvat 
de jugadors al passar de cate
goria i s'haurà de reforçar amb 
jugadors del benjamí. 

Infantil: Jugarà la Copa de 
la Generalitat reforçat amb 
tres jugadors que l'any passat 
jugaven a fora i que aportaran 
molta experiència, ja que 
aquesta categoria és la més 
forta de l'hoquei base. 

Cloenda 

El dissabte dia 21 el C.P. Ai
guafreda va fer la cloenda de 
temporada: Van participar els 
equips del C.P. Voltregà i l'Ai
guafreda de les categories de 
pre-benjamí I aleví. 

Al finalitzar els partits es va 
jugar un partit integrat per ju
gadors de Divisió d'Honor en
trenadors del C.P. Aiguafreda 
i d'altres de categories infe
riors. 

En acabar es van lliurar me
dalles per als jugadors del 
club. 

Escola d'estiu a Canovelles 

La Roca 

Lliurament de la Medalla al Mèrit Esportiu al C.B.M. 
Juli G. Valls 

El proppassat divendres dia 
20, tingué lloc el lliurament de la 
primera medalla al Mèrit Esportiu 
atorgada al Club d'Handbol la 
Roca pels mèrits de la passada 
temporada en la que aconsegui
ren arribar a la final del torneig 
que es disputà per ascendir a Pri
mera Divisió. 

El lliurament d'aquesta meda
lla tingué lloc en el decurs d'un 
sopar al que hi assistí tot l'equip 
i la Junta Directiva que fou presi
dit per l'alcalde, Joan Pujol i els 
regidors Pere Galindo, Josep Gir-
bau, Josep Estapé, Josep Bar-
trés, Pere Amat, tots ells acompa
nyats de les respectives mullers i 
molts dels socis i seguidors del 

Club, fent un total de més de dos-
cents comensals que volgueren 
participar en aquest merescut ho
menatge. Naturalment hi hague
ren breus però sincers i emotius 
parlaments amb forts aplaudi
ments sobretot quan l'alcalde en 
nom del municipi féu lliurament 
de la Medalla d'Argent al Mèrit Es
portiu al president del Club 
d'Handbol, Joaquim Planas i Diví. 
També s'obsequià amb l'escut 
del Club a tots els qui s'havien 
traslladat a Azueca de Henares 
(Guadalajara) on es disputà el 
partit final per encoratjar i animar 
l'equip de la Roca i es féu lliura
ment de plaques d'agraïment a la 
firma FICHET per la seva col·labo
ració i suport al Club d'Handbol 

la Roca i al jugador Ricard Nistal 
que s'acomiadava del Club, per 
la seva tasca duta a terme durant 
quatre anys. 

També rebé un trofeu l'entre
nador Xavier Abadia en reco
neixement a la seva tasca sens 
dubte valuosa que ha portat a l'e
quip al lloc que ocupa dins 
l'handbol no tan sols al nostre 
País sinó també a l'Estat espa
nyol. I per arrodonir el lliurament 
de trofeus i medalles, s'obsequià 
al jugador Jordi Palau amb motiu 
del seu casament amb una foto
grafia de tot l'equip. Realment fou 
una festa entranyable en la que 
restà ben palesa la satisfacció i 
l'orgull de tot un poble envers l'e
quip d'Handbol la Roca. Enhora
bona a tots i endavant! 

Atletisme 

El passat 13 de juliol va acabar 
amb una festa la 3a. escola d'estiu de 
Canovelles que es va iniciar el 2 del 
mateix mes. Aquesta és com qualse
vol altra escola d'ensenyament amb 
la diferència que, en comptes d'assig
natures, els alumnes tene diferents 
esports. Aquests esports són: bàs
quet, handbol, futbol-sala, bàdmin-
ton, tennis taula, llit elàstic, voleibol, 
hoquei i activitats aquàtiques. 

El coordinador tècnic d'aquesta 
escola va ser Pedró Reyes, que 
comptava amb 18 monitors més per 
ensenyar als més de 120 nens apun
tats (gairebé el doble respecte l'any 
passat), en edats compreses entre 12 
j 15 anys, els 9 esports. En ser com 
una escola, fins i tot comporta notes, 
que es basaven en la pràctica (supe
ració personal), el comportament i un 
test que era optatiu segons el profes
sor, i que van aprovar tots els nens, 
exceptuant aquells que no es van pre
sentar. Hi havia un monitor i un aju
dant per esport amb algunes excep
cions en que n'hi podien haver dos, i 
són: en voleibol. Neus Barbany i An
toni Làzaro; en bàsquet, Josep Lluís 
Martos i Antoni Estirado (monitors) 

amb Alonso Barbancho (ajudant); en 
handbol, Llu'ísa Domènecn i Aurora 
Gómez; en futbol-sala Francesc Tor
res i Cristina Gómez; en bàdminton, 
Miquel Padilla i Sensi Castillo; en ten
nis taula, Pedró Reyes i Raül; al llit 
elàstic. Pilar i Manolo García; en ho-

Suei, Josep Sànchez (monitor) amb 
||ga Molina i Eva Domènech (aju

dants), i en natació, Anabel era la mo
nitora i tots els altres els seus aju
dants. 

L'horari de l'escola era de 9 a 12 
del matí i de 17 a 20 h. a la tarda, ex
cepte els dilluns en que la tarda era 
de 15'15 a 20 h. perquè quadrés, ja 
que s'havien de fer dues nores a la 
setmana de cada assignatura, menys 
la piscina que es feia cada dia de 19 
a 20 h. i que no tenia notes. Les ins
tal·lacions on es feien les activitats 
eren el pavelló municipal, les escoles 
públiques Jacint Verdaguer i Congost 
I la piscina municipal. Per l'any que ve 
s'ha plantejat de rer algun esport nou 
que han demanat els nois en les en
questes passades l'últim dia (sobretot 
beisbol) i alguna excursió, ja sigui a 
peu, en bici, en autocar... 

Xavier Ramos 

St. Feliu de Codines 

VIU 24 hores de futbol-sala 
Joan Serrat 

La Penya Blau-grana amb la 
col·laboració del C.F. Sant Feliu, 
organitza per a demà i dissabte 
les vuitenes vint-i-quatre hores de 
futbol-sala de Sant Feliu, que 
com és costum es faran al pave
lló polisportiu amb la participació 
de setze equips. 

Els conjunts que prendran part 

en aquesta edició són: Motor 
Box, L'esclop, SCH3C0H, Amics 
Discoteca Tuin, Palominos, Guti, 
Bugarai, Penya Blanc-blava, Mat-
tews, Casino Busenfut, Bar Teca, 
Bigues, Casal Vilafranca, Ciclón, 
Cnstalleries La Plaza, Els Pujols. 

El primer partit serà el diven
dres a les 19 hores i la final el dis
sabte a dos quarts d'onze de la 
nit. 

La pre-temporada del C.F. Sant 
Feliu 

Aquests dies ha quedat enlles
tit el programa d'activitats del 
Club de Futbol Sant Feliu de cara 
a la pre-temporada 90-91 en la 
qual, el Sant Feliu viurà la seva 
primera Lliga en la categoria de 
Segona Regional. 

Els primers amistosos seran 
amb motiu del Trofeu Paracolls 
els dies 25 i 26 d'agost, en el qual 
hi prendran part els clubs: Sant 
Feliu, Caldes, Sta. Eulàlia i Lliçà 
d'Amunt. Posteriorment els dies 1 

i 2 de setembre el C.F. Sant Feliu 
participarà al Trofeu Brustenga 
de Sta. Eulàlia i, finalment, en par
tit de Festa Major, disputant-se el 
Trofeu de la Vila, el dia 11 de se
tembre contra un equip encara 
per concretar. 

En el capítol de novetats a la 
plantilla del primer equip, el C.F. 
Sant Feliu ha aconseguit els ser
veis del fins la temporada passa
da davanter-centre del Llerona, 
Francesc Coron de vint-i-cinc 
anys. 

l a Garriga 

16 hores de Ciclomotors 
Inscripcions tancaites 

Vè)&t ha mxpBfíà ím previ-
^ons. Us I 6 húfes de resis-
ikvíài de ciclomotors que or
ganitzen a l'ensems Moto 
Club i'AmeSla i Moto Grup la 
Ganiga, han desvefliat un inte
rès sc^íprwmú. car, abar^ del 
cto jorevíst, ('««rganítzació n'ha 
t»Kat les inscripcions per ha
ver a^soR el 8c»3tre cto p»«d> 
pxm ciue ^ drcuit pmmit. 
'^e^amM·tàms sòn els ecpips 

que participaran en ^ u e s t ^ 
Sis Hores de Re^stònda que 
es c(»reran en tA circuit (teno-
mhiat Can lila amb un reccMre-
gut aproxhnrtat de 2.400 m. \Jn 
ckcük que te pnNmm ivrm 
gran cursa on els peoticipants 

v ^ habiMate a cavall d'un ct-
ckmtotor. El dNjenrtmfi» «Sa 26, 
te 0 « H i ^ eî sem a lots CÉ9 afi-
iikftie^ a te trujto de les 18 a 
Ie6 24h, 

Després de molts anys s'han 
disputat a l'Estadi de Montjuïc 
(l'olímpic) els Campionats de Ca
talunya d'Atletisme. 

Entre les proves que es varen 
celebrar els dies 20, 21 i 22, hi va
ren prendre part alguns dels atle
tes del Club local que tenien la 
marca mínima per apuntar-s'hi. El 
que millor va quedar a la final de 

Campionats de Catalunya absoluts 
la seva prova va ser en Jordi Cen
dra, que va entrar el tercer gua
nyant medalla en els 400 m, llisos 
amb la marca de 48"80. L'Àngels 
Inarejos va participar a l'Eptatlon, 
aconseguint el quart lloc i pas
sant per primera vegada de 4.000 
punts que és nou rècord local. 
Exactament va aconseguir 4.008 
punts. Les marques varen ser: 

100 m. tanques 16"45, Alçada 
1,55 m.. Pes 8,50, 200 m. llisos 
27"31, Llargada 4,82 m., Javelina 
28,80 m. i 800 m. llisos 2'37"17. 
L'Eduard Manau es va classificar 
el cinquè a salt de Llargada 
(6,71). En Justinià Garcia també 
va ser el cinquè en els 5.000 m. lli
sos amb la bona marca de 
14'24"71. Igualment va classifi

car-se en cinquè lloc en Francesc 
Portet en els 1.500 metres en cór
rer la final amb 3'58"40. A les se
mifinals els havia corregut amb 
3'51"19. En Domènec Girbau a la 
seva prova, Alçada, només va 
saltar 1,96 i no va ser dels tres pri
mers. Per últim hem de remarcar 
els dos rècords locals aconse
guits per la Núria Rochina en els 

1.500 metres en córrer les semifi
nals en 4'40"17, i el de 10.000 
metres que va ser corregut per 
primera vegada per una alteta del 
club la Maria Surroca, cronome
trada en 39'37"80. La Montse Ló
pez aquesta vegada va quedar 
quarta en el salt d'Alçada amb 
1,69 m. Amb 1,71 podia haver si
gut la segona. 
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